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P R O T O K Ó Ł  NR XV/19 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala nr 5 byłego Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 20 grudnia 2019 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych o zalogowanie 

się do systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem 

kworum oraz powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz Dobiegniewa, Panią Grażynę 

Gradowską Sekretarza Gminy, Księdza Proboszcza Parafii Dobiegniew Piotra Spychałę, 

Księdza Proboszcza Parafii Radęcin Macieja Bagdzińskiego, Pana Jacka Antropika Skarbnika 

Gminy, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes PUK „Komunalni”, Pana Karola Golec 

Przewodniczącego Zarządu CZG SGO5,  Panią Marlenę Pawłowską Dyrektor Centrum Usług 

Wspólnych, Panią Jolantę Pawlak Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół,  Panią Agnieszkę 

Żendełek Dyrektor Przedszkola „Baśniowa Kraina”, Panią Barbarę Kusal Dyrektor Żłobka 

Miejskiego, Pana Tadeusza Bednarczuka członka Rady Powiatu,  Kierowników jednostek 

podległych, sołtysów, radnych. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji dobiegniewscy harcerze przekazali Burmistrz Dobiegniewa 

Pani Sylwii Łaźniewskiej "Światełko Betlejemskie", które to po raz kolejny harcerze 

przywieźli z Zakopanego do Dobiegniewa.  

 

Następnie w trakcie sesji  Burmistrz Dobiegniewa wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

uhonorowała i wyróżniła uczniów Gminnego Zespołu Szkół w Dobiegniewie, którzy 

osiągnęli wysokie wyniki  w nauce w konkursach i olimpiadach o zasięgu ponadregionalnym. 

Podziękowani skierowano również do ich nauczycieli oraz rodziców, dziękując za codzienny 

trud pracy włożony w wychowanie i kształtowanie młodych pokoleń.  

 

Przewodniczący Rady nawiązując do tradycji Świąt Bożego Narodzenia dzielenia się 

opłatkiem zwrócił się do Księdza Piotra Spychały oraz Księdza Macieja Bagdzińskiego  

o modlitwę.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad sesji 

i wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał  

w sprawie: 

 utworzenia Klubu Senior + 

 zmiany Uchwały Nr XIV/91/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 25 listopada 2019 

roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Dobiegniewa. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania radnych. 

5. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2020. 

a) Przedstawienia projektu uchwały budżetowej gminy na rok 2020. 

b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Dobiegniew na 2020r. 

c) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 

d) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

e) Podjęcie uchwały budżetowej gminy na rok 2020. 

6. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030. 

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2020-2030 
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b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030. 

c) Dyskusja nad przedłożonym projektem uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2020-2030. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2019 rok.  

b) Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew na 

2020 rok. 

c) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2020 rok. 

d) przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki próchnicy zębów  

w populacji dzieci 7-letnich w Gminie Dobiegniew na lata 2020-2024”. 

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej w 

Dobiegniewie na rok 2020. 

f) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Dobiegniew, w roku szkolnym 

2019/2020. 

g) zmiany uchwały nr V/37/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 04 marca 2019r.  

w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Dobiegniewie. 

h) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Dobiegniew. 

i) ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady na 2020 rok. 

j) utworzenia Klubu Senior + 

k) zmiany Uchwały Nr XIV/91/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 25 listopada 

2019 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymiw art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

l) rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Dobiegniewa. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3. Informację Burmistrza miedzy sesjami przedstawiła Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz 

Dobiegniewa: 

 Dnia 26.11 spotkałam się z projektantami Centrum Opiekuńczo-mieszkalnego,  

które będzie się mieścić po byłej remizie strażackiej przy ul. Tuwima. 

 Tego dnia odbyła się również pierwsza lekcja muzealna, w której gościliśmy młodzież  

z Niemiec w ramach realizowanego projektu „Przebudowa i rozbudowa Muzeum 

Woldenberczyków na rzecz rozwoju transgranicznej współpracy turystycznej”. 

 

 Dnia 27.11 uczestniczyłam w uroczystości 70-lecia pożycia małżeńskiego Państwa 

Rasławskich oraz 60-lecia pożycia małżeńskiego Państwa Szlachta  

 Tego samego dnia w Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z Panią Poseł Krystyną 

Sibińską. Omawiane sprawy to przedsięwzięcia realizowane w Gminie Dobiegniew. 

 

 Dnia 28.11 spotkałam się z Dyrektorem Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych  

w Szczecinie Panem Andrzejem Szelążkiem. Omawiane sprawy dotyczyły planowanych 

wspólnych przedsięwzięć na terenie Gminy Dobiegniew.  

 
 

 Dnia 02.12 uczestniczyłam w posiedzeniu Zarządu Celowego Związku Gmin SGO5, 

podczas którego trwały prace nad projektem ustalenia sposobu i zakresu świadczenia usług 

dotyczących odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 

Celowego Związku Gmin SGO5 i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz omawiana była analiza 

finansowa Związku.    

 

 Dnia 03.12 w Skwierzynie odbyło się Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze Członków 

Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „Brama Lubuska”.  

 Tego dnia brałam również udział w uroczystości Barbórkowej w Polskiej Spółce 

Gazownictwa w Gorzowie Wlkp. 

 

 Dnia 04.12 odbyło się spotkanie z Sołtysami oraz uczestniczyłam we Mszy Św. 

Pontyfikalnej w Kościele parafialnym pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Radęcinie pod 

przewodnictwem Księdza Arcybiskupa Metropolity Szczecińsko-Kamieńskiego Andrzeja 

Dzięgi. 

 Dnia 05.12 w Klubie Seniora w Ługach uczestniczyłam w Bożonarodzeniowych 

Warsztatach Artystycznych organizowanych przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju 

Domu Pomocy Społecznej w Dobiegniewie.  

 

 Dnia 06.12 to dzień, w którym wspólnie z mieszkańcami ubieraliśmy choinkę na placu 

Pchor. T. Starca w Dobiegniewie.  

 
 

 Dnia 07.12 odbyła się konferencja naukowa pod hasłem „Nauka i muzealnictwo  

w kształtowaniu pamięci historycznej” zorganizowana w ramach realizacji projektu 
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„Przebudowa i rozbudowa Muzeum Woldenberczyków na rzecz rozwoju transgranicznej 

współpracy turystycznej”. 

 

 Dnia 09.12 odbyło się spotkanie Stowarzyszenia „Nasz Dobiegniew” z Sekretarzem 

Gminy Dobiegniew. 
 

 

 Dnia 10.12 odbyło się kierownictwo urzędu, podczas którego trwały prace nad 

przyszłorocznym budżetem. 

 Tego dnia odbyło się również Walne Zgromadzenie Rybackiej Lokalnej Grupy Działania 

„Pojezierze Dobiegniewskie”. 

 

 Dnia 11.12 uczestniczyłam w Konwencie Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego 

oraz tego samego dnia odbyła się Wigilia z Sołtysami Gminy Dobiegniew.  

 
 

 Dnia 12.12 gościłam projektantów dot. wykonania dokumentacji projektowej pn. 

„Rozbudowa drogi ulicy Słowackiego i Adama Asnyka w Dobiegniewie” oraz odbyły się 

Komisje Stałe Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

 

 Dnia 13.12 odbył się Zarząd Celowego Związku Gmin SGO5, podczas którego omawiany 

był budżet na 2020 rok, ustalenie sposobu i zakresu świadczenia usług dotyczących 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Celowego 

Związku Gmin SGO5 i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, zmiany w budżecie na 2019 rok oraz analiza 

finansowa Związku.    

 Tego samego dnia wzięłam również udział w Wigilii organizowanej przez 

Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych „Komunalni” w Dobiegniewie.  

 

 Dnia 14.12 na placu pchor. Tadeusza Starca odbył się pierwszy „Dobiegniewski Jarmark 

Bożonarodzeniowy”.  Pani Burmistrz podziękowała sołtysom, dyrektorom, kierownikom 

jednostek podległym za organizację tego Jarmarku.  

 
 

 Dnia 16.12 uczestniczyłam w spotkaniu z Klubem Sportowym „Błękitni” Dobiegniew. 

 Tego dnia odbyło się również spotkanie z Panem Mariuszem Korabiowskim Dyrektorem 

Oddziału Zakładu Gazowniczego, Polska Spółka Gazownictwa Oddział Zakład 

Gazowniczy w Gorzowie Wielkopolskim. Tematem spotkania był II etap gazyfikacji 

Dobiegniewa oraz odbył się Zarząd Osiedla Dobiegniew. 

 

 Dnia 18 grudnia składałam życzenia świąteczne w jednostkach podległych. 

 

 Dnia 19 – 20.12 odbyła się Konferencja podsumowująca projekt rewitalizacyjny 

„Dobiegniew – chcę tu mieszkać, pracować i żyć”. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytania. 
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 Paweł Łysiak radny – podziękował Pani Burmistrz za dotychczasową pracę. 

 Waldemar Grzankowski sołtys – jako opiekun drużyny harcerskiej podziękował  

za całoroczne wsparcie oraz zwrócił się do Rady Miejskiej w Dobiegniewie o wyrażenie 

zgody na używanie herbu Dobiegniewa na mundurach harcerskich.  

 

Ad.5. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2020. 

a) Przedstawienia projektu uchwały budżetowej gminy na rok 2020. 

Pani Burmistrz zgłosiła autopoprawkę do w/w uchwały, którą przedstawił Pan Skarbnik 

Gminy.  

Uchwałę z wprowadzonymi zmianami w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2020 

odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

b) Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Dobiegniew na 

2020r. 

Uchwałę Nr 831/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 19 grudnia 2019 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Dobiegniew na 2019 rok odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. 

Kopia Uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) Odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej odczytali opinie komisji. 

Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) Radny Paweł Łysiak poinformował, że budżet jest ambitny i dużo wyzwań czeka przed 

Panią Burmistrz.   

 

e) W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XV/96/19 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa podziękowała za zaufanie, jakim została 

obdarzona. Następnie Pani Burmistrz poinformowała o planach inwestycyjnych na przyszły 

rok, które zaplanowane są na ponad 20 mln zł.   
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Ad.6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030. 

a) Pani Burmistrz zgłosiła autopoprawkę do w/w uchwały, którą przedstawił Pan Skarbnik 

Gminy.  

Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030 

odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

b) Uchwałę Nr 832/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia19 grudnia 2019 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020-2030 odczytał Jacek 

Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) nie było dyskusji na temat uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2020-2030. 

d) W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XV/97/19 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Następnie Przewodniczący RM ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2019 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – poinformował, że zmiany dotyczą złożonych 

wniosków: 

 Pani Kierownik Graban zwiększenie wydatków związanych z dotacja celową  

w ramach realizacji projektu reintegracja społeczna, zawodowa w 7 Centrach 

Integracji Społecznej połączona z animacją otoczenia.  

 Wniosek przesunięcia między działami w zakresie działania na terenie sołectw – 

2080zł 

 Wniosek o zwiększenie środków na przedłużenie licencji na system do głosowania. 

 Przesuniecie środków 221.000zł Remont przy gminnym Zespole Szkół oraz 

przebudowa trybun stadionu. 

 Zwiększenie środków 200,00zł na Projekt TIK Tak.  
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 Zabezpieczenie kwoty na rzecz składek do Izb Rolniczych. 

 Wniosek zabezpieczenia środków na samochód strażacki. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/98/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

b) Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew na 

2020 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/99/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

c) Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2020 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/100/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

d) przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program profilaktyki próchnicy zębów  

w populacji dzieci 7-letnich w Gminie Dobiegniew na lata 2020-2024”. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/101/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Centrum Integracji Społecznej w 

Dobiegniewie na rok 2020. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/102/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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f) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Dobiegniew, w roku szkolnym 

2019/2020. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/103/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

g) zmiany uchwały nr V/37/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 04 marca 2019r.  

w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych w Dobiegniewie. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/104/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

h) przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/105/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

i) ustalenia planu pracy Rady Miejskiej w Dobiegniewie oraz zatwierdzenia planów 

pracy stałych Komisji Rady na 2020 rok. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Miejskiej odczytali plany pracy komisji na rok 2020 

oraz Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie odczytał plan pracy Rady Miejskiej na 

2020 rok. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/106/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

j) utworzenia Klubu Senior + 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Kierownik OPS pracuje nad 

wnioskiem, aby zdobyć dofinansowanie na funkcjonowanie Klubu Seniora w Ługach.  
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Jest możliwa taka dotacja - 200zł na uczestnika. Wniosek złożony będzie do Wojewody 

Lubuskiego i aby złożyć wniosek musi być podjęta uchwała.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/107/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

k) zmiany Uchwały Nr XIV/91/19 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 25 listopada 

2019 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymiw art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”. 

 Sekretarz Gminy – poinformowała, że sam program mówi o tym, że współpraca 

z organizacjami pozarządowymi ma odbywać się w oparciu o ustawę o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie i jednocześnie podmioty wymienione w art.3 ust. 3. 

Niemniej jednak nadzór wojewody nakazuje wprowadzenie drobnej zmiany, żeby z treści 

również wynikało, że nie tylko organizacje pozarządowe, ale również te organizacje,  

o których mówi art.3 ust. 3 ustawy. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/108/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

l) rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Dobiegniewa. 

 Bernard Szyrwiński radny – odczytał uzasadnienie do w/w uchwały. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XV/109/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad.8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Brak. 
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Ad.9. Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – w imieniu pracowników Urzędu Miejskiego, a także 

podległych jednostek Pani Burmistrz Wysokiej Radzie oraz mieszkańcom gminy życzyła 

zdrowych i pogodnych Świąt Bożego Narodzenia oraz realizacji wszystkich zamierzonych 

planów. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej również dołączył się do 

życzeń. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XV sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


